
AKTUALNE INFORMACIJE

Zgrajeno
Z izdajo uporabnih dovoljenj je predano name-

nu in uporabi kar nekaj pomembnejših komunal-
nih objektov. Naj jih naštejemo: elektro in plino-
vodno omrežje v kareju G-B VSl/4 na Galjevici,
plinovod s hišnimi priključki na Borsetovi ulici,
Cesti na Loko, Opekarski cesti in Stranski poti ter
Mali čolnarski, rekonstruirana PTT napajalna na-
prava RR postaje na Krimu, prvi del vodovodne-
ga omrežja za Biosredišče, napeljava za KV ka-
blov ob Cesti XVIII. divizije, zunanji plinovod in
plinski priključek za Center drobnega gospodar-
stva v soseski VP 2/3.

Pred prevzemom
Tehnični pregledi pa so bili opravljeni na teh

napravah: na trafo postaji Rogatec z 20 KV prik-
ljučnim daljnovodom in preurejenim omrežjem.
elektro, vodovodno in plinovodno omrežje ter
kanalizacija v kareju B VS 1/3 Galjevica. trafo
postaja Pustota, Črni vrh—Božna, zunanja uredi-
tev garažne ploščadi v Trnovem ter srednjetlačni
plinovod po delu Riharjeve ceste v Trnovem.

Pred gradnjo -
Gradbena dovoljenja so izdana za plinovod po

Staretovi ulici in Mivki, za kanalizacijska dela
v naselju Rastuka-Ig, za Prulski most, za primar-
ni vodovod Brezovica-Brest ter vodovod Kozar-
je - Podsmreka - Komanija.

Proračun »težak« 734 milijonov
Osnutek letošnjega občinskega proračuna bo

v razpravi pred delegati kar dvakrat. Na prvi
marčevski seji — kot osnutek in na drugi konec

marca kot predlog. Znašal naj bi, če bo sprejet
seveda, 743 milijonov tolarjev, katerega levji de-
lež bo namenjen mestnemu proračunu. Ob novem
načinu financiranja bo največji vir iz republike
(79,1 odstotka) le dobrih 10 odstotkov denarja pa
bo zbranega iz naslova dohodnin. Poleg že usta-
ljenih in običajnih postavk, bo letos prvič predvi-
den tudi denar za gradnjo osnovne šole na Livadi,
denar za denacionalizacijo (5 milijonov) in za
subvencioniranje stanarin (7,2 milijona). Precej

večja je proračunska rezerva. Ob razpravi na iz-
vršnem svetu je bila izpostavljena v presojo tudi
ideja odnosno predlog, ki pravzaprav izvira iz
zadnjega skupščinskega zasedanja, zadeva pa za-
gotavljanje obveznega učenja tujega jezika že
v tretjem in četrtem razredu osnovne šole. Pred-
log je torej treba ovrednotiti in če bo zanj možno
poiskati kritje, tudi kot predlog posredovati
v skupščinsko razpravo.

Sklep o ustanovitvi Viških vrtcev
Poleg 15 osnovnih šol in ene glasbene šole je

viškorudniška občina ustanovitelj tudi ene »vzgoj-
novarstvene ustanove. Ker je slednja sprejela
spremembo imena - le-ta je utemeljena z udoma-
čenostjo imena - je potrebno spremeniti ustano-
vitveni akt. Novo ime vzgojnovarstvenega zavoda
bo odslej (po obravnavi na skupščini) Viški vrtci.

Stara »nova« imena za osnovne šole
S sklepom občinske skupščine bodo dosedaj

imenovane osnovne šole Marjan Novak-Jovo,
Ljubo Šercer-Ig, Vlado Miklavc, Krimski odred
Preserje in Levstikove brigade-Škofljica, preime-
novane in se bodo imenovale osnovna šola Vič,
Ig, Vrhovci, Preserje in Škofljica.

O lanskih in letošnjih razvojnih
nalogah

Člani občinskega izvršnega sveta na eni zadnjih
sej nikakor niso bili zadovoljni tako s poročilom
o izvajanju programa razvojnih nalog občin in
mesta za lansko leto kot s programom teh nalog
za tekoče leto. Obe gradivi sta bili zelo nepopolni
in nista v celoti upoštevali že večkrat posredova-
nih pisnih pripomb in predlogov, ki so jih naši
izvršniki posredovali pripravljalcem mestnega
gradiva. Tako je v njih najti mnogo netočnosti,
precej je nekih pavšalnih ocen, premalo dejanskih
podatkov, niso vsebovane nekatere pomembne
naloge, ki zadevajo npr. drobno gospodarstvo ali
javna dela, precej nejasnosti je okrog mestnih
nalog (veletržnica, vrtnarija v Tivoliju), sredstev
za cestno gospodarstvo, glede finančnega pokrit-
ja, izpuščene so nekatere gradbene cone (Dolgi
most, Galjevica)... Precej vročih besed je bilo
zopet okrog tistega dela, ki zadeva poročilo in
program Sklada stavbnih zemljišč, kjer se zdi, da
se sredstva nemalokrat kaj rada prelijejo v naloge,
ki v Skladu niso primerne in še bi lahko naštevali.
Zato je bil povsetn na mestu sklep, da se vse te
pripombe uveljavijo na mestnem nivoju še predno
gre gradivo v skupščinsko obravnavo, z zahtevo,
da se jih seveda tudi upošteva. Vsekakor pa bodo
člani izvršnega sveta o tem ponovno razpravljali.


